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ZAPISNIK  
SA 9. SJEDNICE VMO GRAD TRSAT 

 
9. sjednica VMO Grad Trsat održana je 31. siječnja  2024. godine (srijeda) u 18:30 sati u 
prostorijama mjesne samouprave (Trg Viktora Bubnja 2A). 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Sanja Lujić Pirc, predsjednica VMO 
- Daniel Antunović, zamjenik predsjednice VMO  
- Aleksandar Salević, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Grad Trsat 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Hrvoje Devčić, član VMO 
- Paul Simunović, član VMO 
 
 
Zapisnik s 8. sjednice VMO Grad Trsat usvojen je jednoglasno.  
 
 
Za sjednicu je predložen slijedeći 

 
DNEVNI RED 

 
1. Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor/ Naš Grad Trsat- izvještaj o 

programskoj aktivnosti 
2. Izviješće o radu VMO Grad Trsat za 2023. godinu- usvajanje 
3. Dan žena- dogovor oko programske aktivnosti 
4. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
5. Tekuća komunalna problematika 
6. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Vijeće mjesnog odbora Grad Trsat je u periodu od travnja do lipnja 2023. godine planiralo 
održati programsku aktivnost Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor. Zbog nedovoljnog 
broja zainteresiranih građana od programske aktivnosti se odustalo te je predloženo da se 
umjesto navedenoga održi predavanje Naš Grad Trsat o povijesnom kontekstu Trsata kao 
grada na osnovu čega je mjesni odbor dobio ime Grad Trsat.  



Predavanje je održano 13. prosinca 2023. godine u prostorijama mjesnog odbora, a vodila 
ga je predsjednica Kluba prijatelja Grada Trsata, gđa. Ružica Ažman. Uz suglasnost 
Odsjeka za mjesnu samoupravu (ravnateljica), a za potrebe sklapanja ugovora o djelu s 
predavačem, sredstva u iznosu od 66,00EUR prebačena su s pozicije PR06260 Ostali 
nespomenuti rashodi poslovanja na poziciju PR06257 Intelektualne i osobne usluge. Uz 
suglasnost Odsjeka za mjesnu samoupravu (ravnateljica), a za potrebe kupovine 
reprezentacije za posjetitelje sredstva u iznosu od 65,00EUR prebačena su s pozicije 
PR06260 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja na poziciju PR06259 Reprezentacija.   
Za realizaciju programske aktivnosti utrošeno je 126,73EUR. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat je jednoglasno usvojilo Izvještaj o programskoj aktivnosti 

Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor/ Naš Grad Trsat. 
 
 
 
AD 2 
 Vijeće mjesnog odbora Grad Trsat je tokom 2023. godine održalo 9 sjednica i 1 

konstituirajuću sjednicu s ukupno 52 točke dnevnog reda. U 2023. godini održano je pet 
programskih aktivnosti: Dani Trsata (travanj), Memorijalni turnir Marijan Dragoslavić 
(kolovoz), Dan žena/ Dan djevojčica (listopad), Doček Sv. Nikole (prosinac) i Biramo 
najljepšu okućnicu, balkon i prozor/ Naš Grad Trsat (prosinac). Za realizaciju programskih 
aktivnosti utrošeno je ukupno 2.879,22EUR, a programe je posjetilo više od 1.470 građana. 

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno usvojilo 

Izviješće o radu Vijeća mjesnog odbora Grad Trsat za 2023. godinu. 
 
 
 
AD 3 

Vijeće mjesnog odbora Grad Trsat početkom ožujka 2024. godine u suradnji s Gradskom 
knjižnicom Rijeka-ogranak Trsat planira održati programsku aktivnost Dan žena.  

  
 Zaključak: 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Sanja Lujić Pirc, predložila je da se programska aktivnost 

Dan žena održi u četvrtak, 7. ožujka 2024. godine. Tema programske aktivnosti bio bi 
razgovor o knjizi „Ovo želim da znaš“ Ivane Šešo i Emine Pršić. Moderatorica 
razgovora bila bi gđa. Marija Mažar. Vijeće MO Grad Trsat je jednoglasno usvojilo 
Financijski plan Vijeća mjesnog odbora Grad Trsat za 2024. godinu s projekcijama za 
2025. i 2026. godinu. Vijeće je nakon kraće rasprave jednoglasno usvojilo plan 
programske aktivnosti Dan žena. 

 
 
 
AD 4 
AD 4.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građana zgrade na 

adresi Sveučilišna avenija 9 vezano za nepropisno parkirana vozila ispred ulaza u dvorište 
zgrade koja onemogućavaju ulaz/izlaz stanarima s parkirališta zgrade. U slučaju 
prijavljivanja nepropisno parkiranih vozila nadležnim službama stanari su izloženi 
verbalnom i fizičkom nasilju. Problem također predstavlja činjenica da specijalno vozilo 
pauk ima ograničeno radno vrijeme te nije dostupno u večernjim satima i vikendom. Iz 
Rijeka plusa je predloženo obnavljanje prometne signalizacije no isto neće riješiti problem 
jer se radi samo o novim prometnim znakovima koji neće sprječavati nepropisno parkiranje. 



Slijedom navedenog stanari su predložili da o vlastitom trošku postave parkirne brane koje 
bi riješile problem nepropisnog parkiranja.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon rasprave jednoglasno je 
odlučeno da se podrži inicijativa stanara te da se od UO za komunalni sustav i promet 
i Rijeka plusa zatraži dozvola za postavljanje parkirnih brana u ulici Sveučilišna 
avenija ispred kbr. 9. Dozvola bi se tražila na ograničeno vrijeme, odnosno dok se ne 
krene u nadogradnju punog profila Sveučilišne avenije prema Orehovici. 

  
 
 

AD 5 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
 
AD 6 
AD 6.1. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Sanja Lujić Pirc, predložila je prisutnima da Vijeće MO Grad Trsat 

na lokaciji između Hrvatske čitaonice Trsat i stambenog objekta na adresi Frankopanski trg 
1 (bivša Erste banka) postavi foto kutak koji bi se posudio od TZ Grada Rijeke. Foto kutak 
bi bio smješten na odmorištu s pogledom na Kvarner te bi obogatio turističku ponudu Trsata 
kao destinacije koju godišnje posjećuje veliki broj turista. Foto kutak bi na navedenoj lokaciji 
bio postavljen od 14. veljače do 1. prosinca 2024. godine, odnosno u periodu kada ga TZ 
Grada Rijeke ne koristi za svoje manifestacije.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno prihvatilo 
prijedlog da se na lokaciji između Hrvatske čitaonice Trsat i bivše Erste banke 
postavi foto kutak. Turističkoj zajednici Grada Rijeke uputiti će se dopis sa zamolbom 
da mjesnom odboru ustupi foto kutak kada ga TZ ne koristi za svoje potrebe.  

 
 
AD 6.2. 
 Točki 6.2. prisustvovao je gosp. Aleksandar Smoljanović, predsjednik pododbora za 

komunalnu problematiku. Gospodin Smoljanović iznio je Vijeću tri prijedloga kojima bi se 
pododbor bavio u narednom periodu. Prvi prijedlog odnosi se na izgradnju ulice Sveučilišna 
avenija u punom profilu. Sveučilišna avenija izgrađena je samo djelomično prije više od 10 
godina te ne postoje naznake da bi se nadogradnja mogla izvesti u skorašnjem periodu. 
Gosp. Smoljanović predlaže da se Gradu uputi dopis s upitom kada se misli krenuti s 
nadogradnjom Sveučilišne avenije u punom profilu obzirom da se na području Strmice 
sagradio veliki broj stambenih objekata koji su ograničeni postojećom prometnom 
infrastrukturom koja nije dovoljna za potrebe stanara. Druga tema vezana je uz nepropisno 
zaustavljanje vozila kod OŠ Trsat i kioska na Trgu Viktora Bubnja. Predloženo je da se na 
predmetnim lokacijama iscrta nova signalizacija te da se postave kamere za kontrolu 
nepropisno zaustavljenih vozila. Treći prijedlog odnosi se na pokretanje zelene tržnice na 
Trsatu. Predloženo je da se jednom mjesečno na prostoru oko Dvorane mladosti održi eko 
tržnica na kojoj bi izlagači prodavali eko proizvode.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Vezano za temu izgradnje 
Sveučilišne avenije u punom profilu, na sastanku Vijeća s pročelnicom UO za 
komunalni sustav i promet rečeno je da će UO u 2024. godini poslati Gradskom Vijeću 
prijedlog da se u proračun uvrsti izrada dokumentacije potrebne za završetak 



izgradnje navedene dionice Sveučilišne avenije. Ukoliko prijedlog bude usvojen u 
2025. godini izradila bi se potrebna dokumentacija prema kojoj bi se nastavila 
izgradnja Sveučilišne avenije u punom profilu.  

 Vezano za nepropisno zaustavljena vozila u blizini OŠ Trsat i kioska Tiska na Trgu 
Viktora Bubnja, Vijeće je na obilasku terena s referentom Rijeka plusa dogovorilo da 
se kod OŠ Trsat obnove vibro trake, postave dodatni prometni znakovi te da se 
napravi regulacijska površina s prometnim stupićima koji bi onemogućavali 
nepropisno parkiranje vozila. Iz Malih komunalnih akcija na lokacijama pješačkih 
prijelaza u blizini OŠ Trsat postaviti će se termoplastika s crvenom podlogom koja 
će dodatno povećati sigurnost pješaka. Na Trgu Viktora Bubnja također je u planu 
iscrtavanje dodatne prometne signalizacije, a od prometnog redarstva zaraženo je da 
se lokacija uvrsti u redovni plan ophodnje kako bi se sankcionirali vozači nepropisno 
zaustavljenih vozila. Vezano za temu Zelene tržnice, Vijeće podržava prijedlog no 
smatra kako bi se iste trebale održati u organizaciji udruge koja bi zatražila potrebne 
dozvole obzirom da se od Vijeća za takve manifestacije na javnim površinama 
zahtijeva prijava javnog okupljanja s osiguranim redarima te plaćanje prijevoza 
štandova koji se na sajmu koriste, a za što nisu planirana sredstva u proračunu.  

 
Sjednica je završila u 21 sat. 
  

   Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
  
 

 Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

         
 

 Predsjednica VMO Grad Trsat: 
 

                      Nika Pavlinić                            Sanja Lujić Pirc 
 


